
SI MOLDE

Protokoll fra styremøte
Studentsamskipnaden i Molde (SiMolde)
Fredag 4. juni 2021, kl. 1200 - 1330

Til stede:
Student Michael R. Larsen, styreleder
Student Silje M. M. Vedvik, nest leder
Student Kristoffer H. Thorvaldsen, styremedlem
Student Ingvild Aase, varamedlem
briftsleder Ivar Magne Grøtta, styremedlem
Høgskoledtrekter Gerd Marit Langøy, styremedlem
Rektor Steinar Kristoffersen, styremedlem
ForfaU: Student lice 8. G. Gandrudbakken, styremedlem
Fra administrasjonen: birektør Bente Aure Myrstad, Knut Silseth og øk- og persorialansvarlig Ann
Helen 5. Sivertsen

STYRESA KER
Sak 09/21 Godkjenning av innkallinci og saksliste
Vedtak (enstemmig):
Saksllsten og innkallingeri ble godkjent.

Sak 10/21 Godkjenning av protokoll fra styremøte 03/21
Vedtak (enstemmig):
Protokoll fra styremøte 29.04.2021 godkjennes.

Sak 11/21 briftsregnskap 1. kvartal 2021
Vedtak (enstemmig):
Driftsregnskap per første kvartal 2021 tas til etterretning.

ORIENTERINGSSAKER
0-sak 08/21 Generell orientering ved direktør

- Bente presenterte seg selv for styret og takket for tilliten for at hun ble tilsatt.
- bet ble gitt en kort orientering om økonomi og personalsituasjonen (inklusive sjukefravcer).

* Stillingen som studiemiljøkoordinator er lyst ut med søknadsfrist 10. juni. bet er stor
interesse for stillingen.

* Tilsett ing av studenter som aktivitetsledere er i full gang og foreløpig er det to studenter
som har fatt tilbud og takket ja. Flere vil bli tilsatt i løpet av juni måned.

- Molde Jazz ønsker leie ca. 50 hybler med oss under årets jazzfestival.
- Barnehagen g& over til grønt nivå fra og med fredag 4. juni.
- bet er god søknad p studenthybler for neste studie& og boligavdelingen regner med at det

blir fullt belegg denne høsten.
- I løpet av juni vil det bli foretatt valg av ansattrepreseritant med vara til SiMolde sitt styre.

Tatt til orientering.

DISKUSJONSSAKER:
b-sak 02/21 Strategiplan for SiMolde
Ny strategiplan for SiMolde skal gi en beskrivelse av hvilke veivalg vi m& ta for nc samskipnadens
ml de neste crene. Strategi er ikke hvordan utføre hver enkelt aktivitet effektivt, men hvilke
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aktiviteter som skal utføres bet vil si å samle bedriftens knappe ressurser til å gå i en bestemt
retning bet skal være fokus på hva som må til for at vi skal få det bedre, samt gjøre oss unik i
samskipnodssammenheng Viktige spørsmål vil vcre;

• Hv skal vi være gode/best på?
• Hva gir oss lønnsomhet og vekst?
• Hva skal gjøre oss unike’
• Hvor er vi mest sårbare (risikovurdering)?

Referat fra styrets strategimøte i Angvik fredag 5. mars i år ble gjennomgått og diskutert.
birektør jobber videre med strategidokumentet og i prosessen skal både ansatte og nytt styre
irivolveres. Målsettingen er at ny strategiplan, for perioden 2022 og 2023, ferdigstilles og legges
fram som styresak senest på årets siste styreniøle i desember.

EVENTUELT:
Sak 1: Styreopplring sammen med Volda
birektør tar kontakt med Studentsamskipnaden i Volda for å planlegge felles styreopplæring
Målsettingen er at dette skal gjennomføres i løpet av september måned.

Takk for innsatsenl
Styremedlemmene Michael Larsen, Elice Gandrudbakken og Kristoffer Thorvaldsen avslutter snestudier og da sine verv i styret for SiMolde. Vi takker for innsatsen i den periode de hnr ‘,rr
medlemmer i vårt styre.

Saker til neste styremøte:
- Konstituering av nytt styre (valg av styreleder og netl.d’)
• Styrets lonns- og personalutvalg for 2021
- briftregnskap per 1. halvår 2021
• Møteplan for studieåret 2021/2022
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Møtet ble hevet kl. 1330
i Neste styremøte vil bli i september

Molde, 0406,21 {31’± s4 .

Bente Aure M’rstad
birektør

Michael Larsen Kristoffer Thorvaldsen
Styreleder

&erd Marit Langøy—
Steinar kristoffersen


